

1 April 2021

### الإفصاح عن صدور حكم قضائي

تود شركة صناعة الكابلات العمانية ش.م.ع.ع. "الشركة" الإفصاح لمساهميها عن صدور حكم قضائي لصالحها من محكمة الدرجة الأولى المختصة في دولة قطر بإلزام عميل الشركة (شركة الامبراطورية للتجارة والمقاولات) بدفع مبلغ 14,274,000 ريال قطري (أربعة عشر مليوناً ومائتان وأربع وسبعون ألف ريال قطري) أي ما يعادل تقريباً 1,500,000 ريال عماني (مليون وخمسمائة الف ريال عماني) عبارة عن مستحقات مالية لصالح الشركة في ذمة العميل، بالإضافة إلى مبلغ 1,000,000 ريال قطري (مليون ريال قطري) أي ما يعادل تقريباً 105,000 ريال عماني (مائة وخمسة آلاف ريال عماني) كتعويض عن الأضرار. ستتابع الشركة هذا الحكم القضائي القابل للإستئناف من قبل أي من الطرفين ضمن مهلة ثلاثين يوماً وسيتم الإفصاح عن أية تطورات أو مستجدات عند حدوثها.

### Disclosure of a Court Verdict

Oman Cables Industry SAOG "the Company" would like to disclose to its shareholders that a court verdict has been issued in its favor by the first-degree court in Qatar obligating a company (Imperial Trading & Contracting Co) to pay an amount of QAR 14,274,000 (Fourteen million Two Hundred Seventy Four Thousand Qatari Rial) amounting to approximately OMR 1,500,000 (one million five hundred thousand Omani Riyals) as outstanding amounts, in addition to QAR 1,000,000 (One million Qatari Rial) amounting to approximately OMR 105,000 (One hundred and five thousand Omani Riyals) as compensation for damages.

This court verdict is subject to Appeal by any of the parties within a period of thirty days and the Company will update its shareholders accordingly about any developments.



Ramon Pallares  
Acting Chief Executive Officer

